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                                                                                          Nødebo, den 28. september 2012 
 
 
 

Referat af ordinær generalforsamling torsdag den 27. september 2012       
kl. 1900 på Nødebo Kro, Søværelset 

 
 
 
Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent. 

2. Formandens beretning. 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab for 2011. 

4. Fremlæggelse af budget for 2013 samt status for nuværende.                                     

Herunder vedtagelse af påkravsgebyr kr. 350,-. 

5. Valg til bestyrelsen.                                                                                                        

På valg er:                                                                                                                  

Kasserer Kasper Andersen, modtager genvalg.  

Sekretær Peter Vester, modtager genvalg. 

Bestyrelsesmedlem Jørgen Jakobsen, modtager genvalg. 

1. suppleant Anne Faber, modtager genvalg. 

6. Eventuelt. 
 
 
 
Ad. 1.   Valgt blev Henning Jørgensen, der herefter konstaterede at generalforsamlingen var 
lovligt varslet.  
9 fremmødte, heraf 9 stemmeberettigede grundejere. Ingen fuldmagter medbragt. 
 
Ad. 2.   Asfalten, der fik nyt slidlag på 2010 efter kloakreparation i 2009, revner.  
I efteråret 2014 hvor garantien på arbejdet udløber vil der være et vejsyn. 
 
Helårsstatus arbejdes der stadig på. Jakob Steensen orienterede: 
Der har været møde med Naturstyrelsen, hvis holdning er, at området ikke kan overføres fordi 
det er lavbundsområde og grænser op til Natura 2000. Deres holdning er gjort op: 
”sommerhuse skal ikke overføres”, ”forelægger intet for ministeren”. 
Efterfølgende har der været møde med borgmesteren der vil søge at påvirke toneangivende 
politikere på Christiansborg. Vi håber på ændringer i Fingerplan 2012 og Planloven 2013. 
Jakob takkes for sin store indsats med arbejdet. Lokalrådet har arbejdet positivt for sagen. 
 
Eludgifterne til vejbelysningen søges nedbragt. Evt. konkrete forslag forelægges til næste år. 
 
Beretningen enstemmigt godkendt. 
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